

**「OneDegree 毛價保寵物保險限時 8 折優惠」之條款及細則：**

1. OneDegree毛價保寵物保險限時8折優惠（「此優惠」）只適用於香港持有由安信信貸有限公司（「安信」）發出的有效之信用卡（「安信信用卡」）的客戶（「合資格持卡人」）。
2. 此優惠之推廣期由即日至 2022 年 12 月 31 日（包括首尾兩天）（「推廣期」）。
3. 合資格持卡人凡於推廣期內成功投保由 OneDegree Hong Kong Limited（「OneDegree」）承保的毛價保寵物保險，並使用優惠碼「PCL2022」完成付款（「合資格保單持有人」），將可享首年保費 8 折優惠及額外獲贈 HK\$200 超市禮券（「獎賞」）。若因未有透過輸入優惠碼投保致未能享用此優惠，將不獲任何退款安排。
4. 此優惠將自動套用於適用的產品計劃及繳費模式中，並於網站 (<https://www.onedegree.hk/zh-hk/promotions/special/pcl2022>)即時顯示優惠。
5. 在報價過程中，折扣後的保費會被四捨五入到整數以方便顯示，最終的應繳交保費將以結帳頁面上所示為準。
6. 此優惠只適用於首年保費。
7. 此優惠不能和其他優惠同時使用。
8. 獎賞將於成功投保後 2 個月內透過電郵發送到登記電郵地址。合資格保單持有人必須在發送獎賞時仍持有有效的保單，否則將被取消獲得獎賞之資格。
9. 獎賞無論在任何情況下均不能轉讓、退回、兌換現金或更換其他產品或服務。
10. 有關獎賞之使用須受獎賞供應商所定之條款及細則約束。一切有關獎賞之查詢或爭議，均應由客戶直接與獎賞供應商自行解決。
11. 合資格保單持有人如於保障期內取消保單，我們會保留從剩餘保費額中扣除所獲發獎賞金額後，再依照一般取消條款進行退款的權利。
12. 有關毛價保寵物保險的保障範圍、條款細則及不保事項，請查閱保單條款以了解更多。
13. OneDegree 及安信保留隨時更改此優惠之權利，並對此優惠相關之所有事宜擁有最終決定權。
14. 條款及細則中英文版之內容如有任何歧義，在任何情況下概以英文版為準。

### **“OneDegree Pawfect Care Pet Insurance 20% Off Limited Time Promotion” Terms and Conditions**

1. OneDegree Pawfect Care Pet Insurance 20% Off Limited Time Promotion (“Promotion Offer”) is only applicable to cardholders (“Eligible Cardholders”) with valid PrimeCredit credit card(s) (“PrimeCredit credit card”) issued by PrimeCredit Limited (“PrimeCredit”) in Hong Kong.
2. The promotion period of the Promotion Offer is from now until 31 December 2022 (both dates inclusive) (“Promotion Period”).
3. Eligible Cardholders who successfully purchased a Pawfect Care pet insurance policy (“Policy”) with promotion code “PCL2022” during the Promotion Period (“Eligible Policyholders”) will enjoy 20% off of the first year premium and receive HKD 200 supermarket voucher (“Reward”). Failure to apply the promotion code before payment will result in loss of discount and no refunds shall be arranged afterwards.
4. OneDegree’s system will automatically apply the Promotion Offer to applicable plans and payment mode, and display it on the website (<https://www.onedegree.hk/en-us/promotions/special/pcl2022>).
5. The discounted premium will be rounded to the nearest whole number during quotation for display purposes. The actual premium payable will be shown at checkout and shall be the final amount.
6. The Promotion Offer is only applicable to first year premium.
7. The Promotion Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offer.
8. The Reward will be delivered to the registered email address within 2 months upon successful enrolment. Eligible Policyholders must still hold effective Policy at the time the Reward is sent. Failing to do that will no longer qualify for the Reward.
9. The Reward cannot be transferred, returned, exchanged for cash, or exchanged for other products or services under any circumstances.
10. The Reward is subject to the terms and conditions imposed by the Reward supplier. In case of any enquiry or dispute in relation to the Reward, customers should deal with the Reward supplier directly.
11. If Eligible Policyholders cancel the Policy during the policy term, OneDegree reserves the right to deduct the value of the Reward from any premium refund.
12. For details of coverage, terms and conditions, and exclusions of Pawfect Care, please refer to the Policy wordings.
13. All matters or disputes in relation to the Promotion Offer and the interpretation of terms and conditions shall be subject to the decision of OneDegree and PrimeCredit, which shall be final and binding.
14. In case of any discrepancy between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.